
FLL 2024 – MASTERPIECE - RAPLAS

ME EI LEIUTA 

JALGRATAST, 

ME SÕIDAME 

JALGRATTAGA!





PROJEKTI EESMÄRK

Leida mooduseid, kuidas muuta 
jalgrattaga sõitmist 
kooliõpilaste seas popimaks. 



MIKS?

•Meile meeldib sõita rattaga;
•Rattasõit on tervislik ja loodust säästev 
liikumisviis;
•Koolilapsed võiksid rohkem rattaga liikuda.

(Loovtööd teeme kah)



MILLINE ON SEIS,
KUIDAS POPIMAKS MUUTA?

•Küsitlus ja ideekorje koolirahva seas

•Üle 50-ne vastuse ja ettepaneku

•Küsitlus veel avatud!

https://forms.gle/SEWjNzSaxrtd6YwTA

https://forms.gle/SEWjNzSaxrtd6YwTA


„Kas sõidad rattaga kooli?“



Mis paneks sind rohkem sõitma 
jalgrattaga?



ESIKOHAL OLI SOOV

Rohkem rattaparklaid 
koolimaja juurde!

Ja katusega palun!

• Vaata teisi pöördelt!



MIS EDASI!

•Valmistame ette aumärgi süsteemi –
3D-prinditud meened valgest mustani!
• Rattakooli lõpetaja – valge
• Üks päev nädalas – kollane
• Oranž, pruun, roheline, sinine
• Iga päev rattakasutaja – must
• Järgmine aasta võimlik taset tõsta

•Teavitustöö kooliraadio ja FB kaudu



MIS EDASI!

• https://wewatt.com/green-energy-charging-devices/

•Otsime lahendusi talveperioodiks



MIS EDASI!

•Küsime nõu spetsialistidelt
• Tamsalu Spordikeskus
•Huviklubi Nelson

•Esitame ettepanekud kooli juhtkonnale



OOTAME KEVADET!


